



SK3JR STYRELSEMÖTE

STATUS Protokoll ej underskrivet och arkiverat	MÖTES ORDFÖRANDE SA3UTS, Tomas Skoglund	DATUM 2023-05-02
KASSÖR SM3TTZ Pär-Anders Nilsson	PROTOKOLLFÖRARE SA3BYC, Johan Karlsson	TID 19:00

NÄRVARANDE

NAMN	SIGNAL	ROLL	NÄRVARO
KARL-GUNNAR NORBERG	SM3VRG	ORDFÖRANDE	SKYPE
PÄR-ANDERS NILSSON	SM3TTZ	KASSÖR	SKYPE
TOMAS SKOGLUND	SA3UTS	VICE ORDFÖRANDE	SKYPE
JOHAN KARLSSON	SA3BYC	SEKRETERARE	SKYPE

Agenda:

Diskuterades och beslutades att korta ner agendan något och slå ihop vissa punkter. Detta protokoll anpassas därefter och en lite förändrad agenda sammanställs inför nästa möte.

1 Mötet öppnas

SA3UTS hälsar styrelsen välkomna

2 Val av befattningar för mötet

Ordförande: SA3UTS
Sekreterare: SA3NJP
Justerare: SA3UTS

3 Dagordning

Dagordning enligt kallelse godkändes

4 Föregående protokoll

Föregående protokoll, 10 april, uppläst, godkänt och arkiveras

5 Ekonomi Rapport

Bankgiro: 104.502 kr
Kapitalkonto: ej aktuellt för detta möte

Nytt ekonomisystem: Visma On-Line, fungerar bra så här långt.

Förslag till PA att vi får info om medlemsläget, betalda årsavgifter, löpande. Kan vara lämpligt lämna den infon en gång/kvartal på medlemsmöte. "Som ett kvitto" på hur våra aktiviteter går.

K-G och Tomas, har varit på banken och vad gäller möjlighet för P-A att få insyn i alla



konton slutar det troligen med att det blir en "full insyn" på alla konton. Styrelsen ser inga problem med detta. Uttag kan ju ändå inte göras annat än två behöriga i kombination.

6 Uppföljning tidigare diskussioner och aktiviteter

Diskussion kring det aktivitetschema och det schema för torsdagar som lagts fram av Johan. Kort innebär det att vårsången startar som tidigare, en avslutas 2'dra veckan i juni. Höstsången som tidigare i mitten augusti, men avslutas före Lucia.

Gick igenom de planerade och spikade torsdagsaktiviteterna. K-G vill att vi sätter ramarna, men vill att vi involverar medlemmarna lite mer. Johan och Tomas tar fra en lista över tänkbara ämnen och så får medlemmarna välja vad de tycker verkar intressant. Vi får försöka få fler än Petter att ställa upp och berätta om något intressant ämne. Kanske Ingvar, GFN, kan berätta något Arduino o.dyl. system.

Vi hinner inte få listan klar till mötet på torsdag, 4'e april. Får ta det på ett senare möte, men innan sommaruppehållet.

7 Information - Att Göra

Teknikland kallar till städdag och vi behöver köra vår del. KG samordnar och vi planerar till onsdag 10'e maj. Info ligger nu i kalendern på SK3JR. Påinn om detta på mötet 4'e maj.

Saknas fortfarande lite underskrifter från tidigare årsmöte och styrelsemöte. PA kollar med Niklas vad statusen är. Kan vi få det avklarat på mötet 4'e maj vore det bra.

Johan jobbar vidare med den övergripande verksamhets listan och aktivitetslistorna.

Johan anpassar kallelse mallen till den här punktlistan.

8 Nästa möte

23'e Maj, 19:00. Ej bestämt om det är på Teknikland eller på Skype. Info kommer när kallelsen går ut.

9 Mötet avslutas

Mötet avslutas och ordförande tackar för ett gott och givande möte

Signaturer:



Jämtlands
Radio Amatörer

SA3UTS, Ordförande/justerare

SA3BYC, Sekreterare